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Dan de motie op stuk nr. 921 van de heer Wilders. | Wilders PDC-19

JDie verzoekt de regering de vrijwillige vaccinatie

van bovengenoemde groepen
— er staat een

aantal groepen genoemd — af te ronden in het

eerste kwartaal, en dan wordt er verwezen naar

leveringen. Die som klopt net niet helemaal, dus

ik ga deze motie ontraden. Omdat ik echter wel

vind dat ik graag in beeld wil hebben wat je
per kwartaal gedaan wilt hebben, ga ik de heer

Wilders toezeggen dat ik in een volgende brief

wel ga schetsen waar we staan aan het einde

van het eerste kwartaal, dus aan het begin van

de lente. Dat doe ik dan heel precies per groep.

DGV

Heerma: Wil hij in de brief van 2 februari schetsen | Heerma PDC-19

=hoe zijn verwachting is dat het AstraZenecavaccin

in de weken daama toegediend kan worden? Dat

sluit ook aan bij de vraag die collega Klaver of

collega Jetten stelde, over 24-uur vaccineren.

Hoe gaat dat uitgerold worden, gegeven het debat

van vorige week en het feit dat in Engeland het

AstraZenecavaccin als de heilige graal gezien
wordt in de strijd tegen het virus?

Dan heeft het CDA nog gevraagd: neem ons nou

ook mee in het mitigeren van de risico’s van

de tweede prik en het voorraadbeheer. Dat

was eigenlijk dezelfde vraag die de heer

Veldman had. Dat ga ik graag doen. Dat doe ik

in een volgende brief op 2 februari.

DGV

Mevrouw Ploumen (PvdA): Ploumen PDC-19

iDe minister meldt dat hij openstaat voor 24 uur

per dag 7 dagen lang vaccineren. Dat klinkt mooi,
maar daarmee gaat het niet gebeuren. Ik wil hem

toch vragen wat hij op het moment dat dat

DGV

1052900



mogelijk wordt, gaat doen om ervoor te zorgen
dat de GGD vanaf dat moment, en echt niet later,
klaar is om dat te doen. De GGD geeft nu aan dat

hen eigenlijk nog niets in die zin gevraagd is, als

ik de berichten begrijp. Dus graag even een

toelichting: wat gaat u vragen, aan wie en

wanneer is dat geregeld?

Minister De Jonge:
Het RIVM maakt de planning, met de uitvoerders.

Uiteraard heb ik daar zelf ook bestuurlijke
overleggen over. De gewijzigde uitgangspunten
zoals ik die noem, leiden ook tot een gewijzigde
planning. Daar wordt op dit moment druk aan

gerekend. Die gewijzigde planning betekent weer

een andere timing in de tijd wanneerje klaar moet

staan voor de grote hoeveelheden die eraan

komen, net als alle wijzigende leveringsschema's
dat overigens betekenen. Met alle uitvoerende

partijen worden afspraken gemaakt: wanneer

moetje klaarstaan voor welke leveringen die in

potentie binnen zouden kunnen komen? En hoe

ga je in een zo kort mogelijke tijd een zo groot

mogelijke groep erdoorheen
..._, eh, nu wilde ik

iets heel oneerbiedigs zeggen. Maar ik bedoelde:

hoe ga je in een zo kort mogelijke tijd een zo

groot mogelijke groep vaccineren? De huisartsen

hebben gezegd: wij kunnen in principe klaarstaan

voor ruim een half miljoen vaccinaties per week.

De GGD'en hebben gezegd: wij kunnen in

principe klaarstaan voor ruim een half miljoen
vaccinaties per week. Mijn gesprek op dit

moment met beide partijen gaat over een

situatie waarbij er heel veel meer wordt

geleverd. De uitkomst van dat gesprek meld ik

uiteraard aan de Kamer. Ik vraag de partijen: stel

je nou eens voor dat er heel veel meer wordt

geleverd, kun je dan ook heel veel meer

wegprikken in een week? Want dat zou ik

eigenlijk willen; dan blijft er zo min mogelijk
op voorraad en wordt er zo veel mogelijk
geprikt. Dat gesprek loopt op dit moment. De

uitkomst daarvan zal ik uiteraard melden aan

de Kamer.

De heer Pieter Heerma (CDA):
Dan ben ik wel benieuwd op welke termijn daar

wel meer over te zeggen is, want dit is erg

belangrijk. Ik snap dat de minister zegt: het zal

niet meer zijn dan ik hier zeg. Die hele discussie

over scenario's rondom de verschillende vaccins:

in het debat is het steeds een groot issue

geweest, totdat het duidelijk periodiek terugkwam
in de brieven. Dat geeft ook rust in het debat. lk

zou toch willen vragen om, zodra dat kan,
meer duidelijkheid te verschaffen over de

verwachtingen omtrent AstraZeneca.

Heerma PDC-19 DGV
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Minister De Jonge:
Dat kan zeker. lk moet even de planning
nagaan. Op 2 februari sturen wij u ergens in de

nacht weer een brief. Dan weten we ook wat

het besluit van het EMA over toelating is

geweest. Dan zal ik ook nader ingaan op de

risico’'s van het voorraadbeheer, ook omdat er

nog een hoop rekenwerk te doen is. lk zal

ingaan op de scenario's die voor ons liggen bij
tegenvallende levering, want zo begrijp ik de

vraag. We weten dat kinderen kennelijk ook

bevattelijk zijn voor die Britse variant. Overigens
kan dat natuurlijk ook met de wild-typevariant al

zo zijn. In Lansingerland waren het er wel heel

erg veel op die school. Dat was aanleiding om op
die school, op een tweede school en in heel

Lansingerland nader onderzoek te doen. We

hopen daaruit ook meer te leren over of kinderen

een grotere rol spelen bij de verspreiding ervan

en daaraan dus meer bijdragen. Dat onderzoek

ligt op 29 januari voor in het OMT. Het advies

volgt op 2 februari. Dat is ook de dag dat we

nader besluiten. Ik hoop dat we dan zullen

besluiten dat de basisscholen sowieso opengaan

op 8 februari.

MOTIES CORONA-debat 20 januari 2021.

Over deze moties moet nog worden gestemd.

Wie Nr Inhoud Stemming |Medewerk
/ er/directi

appreciati | e
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Veldma | nr. 919 ( | De Kamer, Oordeel =Kamern

25295)
(VD)

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat uit de laatste voortgangsbrief blijkt
dat het interval tussen de twee prikken van
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coronavaccins wordt aangepast, maar dat

producenten van de vaccins dit niet adviseren;

constaterende dat voor alle nieuw te plannen

afspraken de tweede dosis BioNTech/Pfizer wordt

ingepland in de zesde week na de eerste vaccinatie;

constaterende dat we de afgelopen periode te maken

hebben gehad met onvoorspelbare leveringen en de

minister tevens besloten heeft om 50% voorraad aan

te houden voor de tweede vaccinatie;

verzoekt de regering scenario’s op te stellen waarbij
een plan van aanpak klaarligt indien onvoorspelbare
leveringen en het hemieuwde voorraadbeheer het

interval van zes weken tussen de twee prikken in het

gedrang brengen, en de Kamer hierover zo snel

mogelijk maar uiterijk in de volgende voortgangsbrief
te informeren,

en gaat over tot de orde van de dag.
Wilders

(PVV)
nr.921 (

25295)

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende dat het RIVM becijferde dat zo'n 3

miljoen mensen het risico lopen op een emstig
verloop van COVID-19 en dat zo'n 645.000

zorgmedewerkers een hoog risico op besmetting met

corona lopen;

constaterende dat het RIVM gemodelleerd heeft dat

begin mei zich een code zwart kan voordoen met

5.000 ziekenhuisopnames van coronapatiénten,
waarvan 1.700 op de ic;

verzoekt de regering de vrijwillige vaccinatie van

bovengenoemde groepen begin april af te ronden,
omdat de regering reeds in het eerste kwartaal van dit

jaar 7,6 miljoen vaccins denkt te ontvangen en dat

dus ruim voldoende moet zijn,

en gaat over tot de orde van de dag.

Ontraden


